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De voorzitter van de rekenkamercommissie praat de auditcommissie bij over actuele
zaken en gaat met de commissie in gesprek over een voor de
gemeenteraadsverkiezingen af te ronden en publiceren rekenkameronderzoek. 

Aanloop
Op 21 mei heeft de rekenkamercommissie (RKC) gesproken met de auditcommissie over
het jaarplan voor 2013. De samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeenten
Dordrecht en Alblasserdam voorziet in één onderzoek per twee jaar. De RKC gaf aan
graag desondanks in 2013 een onderzoek te willen uitvoeren. Randvoorwaarde hiervoor
was een samenloop of samenwerking met andere rekenkamercommissies in de
Drechtsteden, zodat er synergie mogelijk was: een groot deel van het onderzoekswerk
kan dan worden verdeeld.

Gegeven deze randvoorwaarde, hebben RKC en auditcommissie verschillende
onderzoeksonderwerpen in dat kader kort besproken: ICT, Servicecentrum, ROM-D,
Samenwerking Drechtraad-gemeenteraad, Noordoevers, Proeftuinen.

De auditcommissie heeft vervolgens op 11 juni aangegeven graag een onderzoek te zien
naar Noordoevers of naar Proeftuinen. Diezelfde avond was de voorzitter van de RKC in
gesprek met een werkgroep van de Drechtraad, over een pilot met een
rekenkamerfunctie op Drechtstedenniveau.

De inspanningen voor deze pilot (door de betrokken rekenkamercommissies) hebben de
samenwerking op een concreet onderzoek door samenwerkende
Drechtstedenrekenkamercommissies vertraagd. Bovendien lijkt bij de deelnemers aan de
pilot de animo hoog voor een onderzoek naar ICT of naar de Participatiewet.

Daarom heeft de RKC verkend of het mogelijk was om het onderzoek naar Noordoevers
of de proeftuinen te laten verrichten door het onderzoeksbureau van de RKC Dordrecht.
Dat bleek niet haalbaar, vanwege een reorganisatie van het onderzoeksbureau.

Consultatie auditcommissie oktober
Tijdens de auditcommissie van 29 oktober heeft de RKC bovenstaande ontwikkelingen
geschetst, en drie alternatieve onderzoeksonderwerpen gesuggereerd: Kwaliteit
raadsvoorstellen, Geheimhouding, Invoering Wet HOF.

De auditcommissie gaf aan erg te hechten aan een onderzoek dat specifiek over een
Alblasserdamse, inhoudelijke casus gaat, dat rond de gemeenteraadsverkiezingen 2014 
is afgerond, met een niet-politiek karakter, en waarmee lessen kunnen worden getrokken
voor de nieuwe raad. De auditcommissie heeft de RKC verzocht om te bekijken in
hoeverre er, gegeven deze wensen, een (beperkt) onderzoek naar de proeftuinen kan
worden gedaan. Afgesproken is dat de RKC bekijkt of dit onderzoek klein te maken is,
zodat het haalbaar is gelet op de doorlooptijd (afgerond voor de



gemeenteraadsverkiezingen 2014). Omdat de auditcommissie dit jaar niet meer
vergadert, zal hij een voorstel per mail doen. Als dit aanleiding geeft tot een brede
discussie, zal er een extra vergadering voor de auditcommissie worden uitgeschreven. 

 

 


